
ZÁPISNICA 

zo zasadnutia komisie pre kultúru a cestovný ruch zo dňa 14.03.2018 

zasadacia miestnosť č. d. 406, MsÚ, Bernolákova 5188/1A, Malacky 

v čase od 17,00 hod. do 18,30 hod.  

 

Prítomní:  

Podpredseda komisie - Mgr. Martin Macejka 

Členovia komisie – Bc. Milan Kojs, Bc. Andrej Hujsa, Ing. Jozef Bulla, Bc. Stanislav Bellan, Eva 

Režná DiS 

Ospravedlnení: . Mgr. Art. Adriana Vallová, Mgr. Martin Marek, PhDr. Ing. Lucia Vidanová 

Hostia: Mgr. Jana Zetková, Ing. Zdenka Packová, JUDr. Ing. Juraj Říha, PhD., Ing. Jana Chválová, 

Mgr. Alena Kmecová, Mgr. Melánia Dujsíková 

Tajomníčka komisie: Mgr. Katarína Krišková 

 

Zasadnutie komisie otvoril podpredseda komisie Mgr. Martin Macejka privítal prítomných hostí, 

ospravedlnil členov komisie a JUDr. Ing. Juraja Říhu, PhD., ktorí sa nemohli dostaviť na zasadnutie.   

 

V úvode zasadnutia bol schválený nasledovný program: 

 

1. Návrh VZN mesta Malacky o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným odpadom, 
Z6/2018 
 
2. Návrh VZN mesta Malacky o úhradách za sociálne služby poskytované mestom Malacky, Z7/2018 
 
3.  Návrh VZN mesta Malacky o určení názvu ulíc na území mesta Malacky,  Z8/2018 
 
4.  Návrh I. zmeny rozpočtu mesta Malacky na rok 2018, Z20/2018 
 
5.  Diskusia s primátorom na tému rozvoja kultúry a cestovného ruchu v ďalšom období 
 
6. Rôzne 
 

Hlasovali:6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 1/ 

Návrh VZN mesta Malacky o nakladaní s komunálnym odpadom a drobným stavebným 

odpadom, Z6/2018 

 

Návrh VZN mesta Malacky, predkladá Ing. Jana Chválová, samostatný odborný referent Útvaru 

výstavby a životného prostredia. Oboznámila komisiu o dôvode zmien o odpadoch č.79/2015 Z.z., 

ktorý mestu ukladá v § 80 a §81 povinnosti, ktoré musí mesto riešiť prostredníctvom VZN.  



Uznesenie : komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho schváliť MsZ bez 

pripomienok. 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 2/ 

Návrh VZN mesta Malacky o úhradách za sociálne služby poskytované mestom Malacky, 
Z7/2018 
 

Materiál Z7/2018 predstavila Mgr. Melánia Dujsíková, riaditeľka MsCSS. Dôvodom jej predloženia 

návrhu  je  neprehľadnosť aktuálneho VZN a neaktuálnosť ekonomicky oprávnených nákladov na 

jednotlivé sociálne služby poskytované Mestským centrom sociálnych služieb Malacky. 

 

Uznesenie : komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho schváliť MsZ bez 

pripomienok. 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 3/ 

Návrh VZN mesta Malacky o určení názvu ulíc na území mesta Malacky,  Z8/2018 
 

Mgr. Alena Kmecová, vedúca klientskeho centra predkladá materiál o určení názvu nových ulíc  

v západnej časti Malaciek určených na výstavbu rodinných domov.   V návrhu VZN mesta Malacky 

boli určené názvy po Ernstovi Wiesnerovi a MUDr. Karolovi Virsíkovi.  

 

Uznesenie : komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho schváliť MsZ bez 

pripomienok. 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

K bodu 4/ 

Návrh I. zmeny rozpočtu mesta Malacky na rok 2018, Z20/2018 

 

Ing. Zdenka Packová, poskytla komisii informácie k materiálu Z20/2018 o návrhu na I. 

zmenu rozpočtu mesta Malacky v roku 2018. Zdôvodnila zmenu rozpočtu, ktorá reaguje na 

vývoj finančnej situácie a potreby, ktoré nebolo možné identifikovať pri tvorbe a spracovaní 

návrhu rozpočtu na rok 2018.  

 



Uznesenie : komisia berie predložený materiál na vedomie a odporúča ho schváliť MsZ bez 

pripomienok. 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 5/ 

Diskusia s primátorom na tému rozvoja kultúry a cestovného ruchu v ďalšom období 

 

Členovia komisie prerokovali tému  rozvoja kultúry a cestovného ruchu  a navrhujú ju zaradiť do 

programu najbližšej komisie.  

 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

K bodu 6/ 

Rôzne 

Mgr. Martin Macejka otvoril tému diskusie s možnosťou obnovy a rekonštrukcie bývalej studne na 

Záhoráckej ulici. Členovia komisie túto myšlienku podporili a navrhujú sa jej venovať v rámci 

rekonštrukcie cyklotrasy.  

 

Uznesenie : komisia odporúča uskutočniť prieskum o existencii bývalej studne. 

Hlasovali: 6  za: 6   proti: 0             zdržal sa: 0  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

......................................................                          ........................................................ 

       Mgr. Katarína Krišková           Mgr. Martin Macejka 

          tajomníčka komisie                         podpredseda Komisie pre kultúru a cestovný ruch 

 

 


